
  

P r o t o k ó ł Nr 2/24
z posiedzenia Komisji Edukacji Rady Miejskiej Aleksandrowa Kujawskiego

z dnia 21 października 2024 roku

Obecnych  na  posiedzeniu  było  4  radnych  (zgodnie  z  listą  obecności).  W  posiedzeniu 
uczestniczyli  - M. Szymańska – Inspektor ds. Oświaty,  Dyrektorzy placówek oświatowych – 
Szkoły Podstawowej Nr 1, Nr 3 i Przedszkola Samorządowego.
Otwarcia posiedzenia dokonał pan M. Kijewski, który po powitaniu przybyłych stwierdziła 
prawomocność obrad. 

Porządek posiedzenia przedstawia się następująco :

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
3. Spotkanie z Dyrektorami samorządowych jednostek oświatowych.
4. Sprawy bieżące.

Do pkt 2
Komisja (4 głosami – za; jednogł.) przyjęła porządek obrad.

Do pkt 3
Dyrektorzy placówek oświatowych przedstawili najpilniejsze potrzeby swoich placówek, 
do zrealizowania w przyszłym roku.
Szkoła  Podstawowa  Nr  1   -  kwota  50  tys  zł;  m.  in.  rozebranie  szatni  „Orlika”, 
odnowienie pomieszczeń klasowych,
Szkoła  Podstawowa  Nr  3  –  kwota  50  tys  zł;  m.  in.  naprawa  ogrodzenia  placówki; 
odnowienie pomieszczeń klasowych,
Przedszkole Samorządowe – kwota 100 tys zł; m. in. odwilgocenie piwnicy.

Do pkt. 4
p. U. Paprocka – zadała pytanie Dyrektorowi Szkoły Podstawowej nr 1 dotyczące nowego 
usytuowania  pomnika  Lotników  Polskich,  czy  usytuowanie  go  przy  szkole  ZDZ  jest 
najbardziej odpowiednie ? 
 
p. A. Sygit – Dyrektor  Szkoły Podstawowej Nr 1 odpowiedział, że miejscem właściwym 
byłaby lokalizacja bardziej w centrum miasta, tj, np. przy budynku poczty.
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